

COMMUNIQUE RADIO – PRESSE / PRESS RELEASE

N° **25-00402** MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du/of **15 SEPT 2025**

portant publication des résultats du concours spécial d'entrée au Niveau IV du cycle des ingénieurs de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, Campus principal de Dschang et Annexe de Bafia au titre de l'année académique 2025/2026.

publishing the results of the competitive entrance examination into the engineering cycles of Levels IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang, in the Main Campus in Dschang and Annex of Bafia for the 2025/2026 academic year.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOW:

Les candidats dont les noms suivent, classés par option et par ordre alphabétique, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, sont déclarés définitivement admis au Niveau IV du cycle des ingénieurs à la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2025/2026. Il s'agit de:

The following candidates, ranked in option and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into level IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2025/2026 academic year, subject to the presentation of the originals of the certificates required for admission into the various cycles:

I – LISTES PRINCIPALES / MAIN LISTS

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS DE DSCHANG

1. Option Productions Végétales

1. DJEUGA TUMANI LETISSIA LOVINE
2. NODJIADOUM KOUMTA

2. Option Productions Animales

1. FEUDJIO ORNELA FLANELLE
2. MBOPUWOUO COLETTE FORTUNA
3. MOTSEBO TCHASSIM YANICK

3. Option Economie et Sociologie Rurales

1. FONKEING MITTERRAND
2. MADIE NZEMBONHON NELSA
3. NGO NGUE KONDE JEANNE

4. Option Génie Rural

1. WGAJIO DAMLABING Emmanuel

5. Option Foresterie

1. ENUSA TRIYAH MEYUYU

B. FILIERE AGRONOMIE CAMPUS DE BAFIA

1. Option Productions Végétales

1. BOWEN TALLA DIANE IMEDA
2. ÉGOLO OMBANG GEOFFROY PACOME
3. FAMENE NGOUANA ALEX PEROLE
4. HIEPELBO AGANOKO ALFRED
5. PETSJA DJANTCHO ELISABETH

2. *Option Productions Animales*

NEANT

3. *Option Economie et Sociologie Rurales*

1. KOUNA EFOUBA MARIE CEDRIC JUNIOR
2. MBOUKAM RAHIMATOU
3. YAMB JOSEPH INNOCENT

II - LISTES D'ATTENTE PAR ORDRE DE MERITE / *WAITING LISTS IN ORDER OF MERIT*

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS DE DSCHANG

1. *Option Productions Végétales*

NEANT

2. *Option Productions Animales*

NEANT

3. *Option Economie et Sociologie Rurales*

NEANT

4. *Option Génie Rural*

NEANT

5. *Option Foresterie*

NEANT

B. FILIERE AGRONOMIE CAMPUS DE BAFIA

1. *Option Productions Végétales*

NEANT

2. *Option Productions Animales*

NEANT

3. *Option Economie et Sociologie Rurales*

NEANT

Les candidats admis devront se présenter au Campus Principal de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles à Dschang ou à l'Annexe de Bafia dans un délai d'une semaine à compter de la date de publication des résultats pour remplir les formalités d'inscription. Passé ce délai, ils seront remplacés par les candidats de la liste d'attente.

Candidates admitted are requested to report to the Main Campus of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences in Dschang or at Annex of Bafia within the week following the publication of the results for registration formalities. Failing to do so, they will be replaced by candidates on the waiting list.

YAOUNDE, le /the **15 SEPT 2025**

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



Jacques FAME NDONGO